
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 27. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 587
Vil ministeren i forlængelse af sin besvarelse af MOF alm. del - samråds-
spørgsmål AM og AN om indholdet af nitrat i grundvandet den 23/3-17 oplyse,
om det er korrekt, at Miljøstyrelsen i sine afrapporteringer efter nitratdirektivet
(over en 4-årig periode) konkluderer, at ca. 20 pct. af grundvandsmålestatio-
nerne har haft højere nitratkoncentrationer end 50 mg/l nitrat, og skyldes dette
resultat i givet fald, at der alene måles i nitratfølsomme områder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Adelsteen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pia.Adelsteen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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